
 
 
 
  

Rådet för utrikesfrågor (handel) den 18 oktober 2016 

Kommenterad dagordning 

1. Godkännande av den preliminära dagordningen 

2. Det övergripande avtalet om ekonomi och handel mellan Kanada, å 
ena sidan, och Europeiska unionen och dess medlemsstater, å andra 
sidan (CETA). 

 
Beslutspunkt 
Förhandlingarna om det övergripande avtalet om ekonomi och handel mellan 
Kanada, å ena sidan, och Europeiska unionen och dess medlemsstater å andra 
sidan inleddes 2009 och avslutades i samband med toppmötet EU-Kanada i 
Ottawa den 26 september 2014. Avtalet har därefter genomgått juridisk 
granskning och håller nu på att översättas. Målet är att EU och dess 
medlemsstater undertecknar avtalet vid EU-Kanada toppmötet den 27 oktober 
i Bryssel.  

 
Vid rådsmötet ska beslut tas om att rådet för EU:s räkning ska underteckna 
och provisoriskt tillämpa vissa delar av CETA. Rådet tar beslut om att begära 
Europaparlamentets godkännande av avtalet innan det senare kan ingås av EU. 

 
Kommissionen har föreslagit att CETA ska ingås som ett blandat avtal. Det 
innebär att även medlemsstaterna är parter till avtalet, dessa ratificerar avtalet 
genom nationella förfaranden. På EU-nivå kan rådet på EU:s vägnar ingå 
avtalet efter Europaparlamentets godkännande. Avtalet träder i kraft när 
samtliga avtalsslutande parter fullföljt sina interna processer. 
 
EU och dess medlemsstater har tillsammans med Kanada även tagit fram en 
gemensam deklaration som syftar till att ge en klar och otvetydig redogörelse 
för vad parterna enats om i CETA. 
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Regeringens ståndpunkt:  
 
Frihandelsavtalet mellan EU och Kanada är ett av de mest moderna 
handelsavtal som någonsin har förhandlats fram. Regeringen gör en positiv 
bedömning av avtalsinnehållet som helhet. CETA är av stort ekonomiskt 
intresse och kan bidra till tillväxt i Sverige. 

 
3.  Övriga frågor 


